



**HINO MOTORS CANADA, LTD.**

6975 Creditview Road, Unit #2, Mississauga, Ontario L5N 8E9,  
TÉLÉPHONE : (905) 670-3352 PARTS/PIÈCES : (905) 670-3775

03/13/2025

NAME / COMPANY  
ADDRESS  
CITY, PROVINCE, POSTAL CODE

## **Recall Campaign No. AB2R0/TC2025053 – Air Brake Tube**

Dear Hino Canada Vehicle Owner/Lessee,

This letter is sent to you in accordance with the requirements of the ***Motor Vehicle Safety Act***. This is to inform you that your vehicle may contain a defect that could affect the safety of a person. Hino Motors Canada, Ltd. (“Hino Canada”) has determined that a defect which relates to motor vehicle safety exists in certain 2022 to 2025 Model Year Hino L6, L7 and L8 vehicles. Our records indicate that you are the owner / Lessee of a potentially affected vehicle.

### **What is the condition?**

On certain trucks, over time, the right-front brake air tube could become damaged by contact with the passenger-side fender. If this happens, air could leak from the tube and the truck could pull to the left while braking. Reduced braking could increase the risk of a crash.

**What will Hino Canada do?** Any Authorized Hino Dealer will inspect the air tube and install a bracket and clip to secure it. Also, any damaged air brake tube will be replaced, as necessary. For List of authorized Hino dealers please see [www.hinocanada.com/dealers/](http://www.hinocanada.com/dealers/)

### **What should you do?**

Please contact your nearest authorized repair facility or your Hino Canada Dealer to make an appointment to have this important repair completed as soon as possible. The remedy will take approximately one (1) hour and will be performed at NO COST to you.

If you believe that this notification is inadequate, or the appointed facility is unable to have these repairs completed according to this notification, or that the repairs cannot be completed within sixty (60) days, you may contact the Hino Motors Canada, Ltd. Warranty Department.

**Other Information** – If you are no longer the owner of this vehicle and have knowledge the name and address of the new owner, we would appreciate you furnishing this information to Hino Canada by calling the number noted above. If you are a lessor of this vehicle, you must forward this notice to your lessee within 10 working days.

Sincerely,

Hino Motors Canada Service Department

For affected Vehicle Identification Number(s) VIN'S, click on button found in the safety recall page.

## Campagne de Rappel n° AB2R0/TC2025053 Télématique - Tube à air pour frein pneumatique

Cher propriétaire/locataire de véhicule Hino Canada,

Le présent avis vous est envoyé conformément aux exigences de la ***Loi sur la sécurité automobile***. La présente a pour but de vous informer que votre véhicule est susceptible d'avoir un défaut qui pourrait nuire à la sécurité humaine. Hino Motors Canada Ltée (« Hino Canada ») a déterminé la possibilité d'une défectuosité dans certains véhicules Hino L6, L7 et L8 2022 - 2025. Nos dossiers indiquent que vous êtes propriétaire/locataire d'un des véhicules concernés par ce rappel.

### Quel est le problème?

Sur certains camions, au fil du temps, le tube à air du frein avant droit pourrait être endommagé par contact avec l'aile du côté passager. Si cela se produit, de l'air pourrait s'échapper du tube et le camion pourrait tirer vers la gauche lors du freinage. Un freinage réduit pourrait augmenter le risque d'accident.

**Que fera Hino Canada?** Tout concessionnaire Hino agréé, inspectera le tube à air et installera un support et une attache pour le fixer. De plus, tout tube de frein pneumatique endommagé sera remplacé, si nécessaire.

Pour la liste des concessionnaires Hino agréés, veuillez consulter [www.hinocanada.com/dealers/](http://www.hinocanada.com/dealers/)

**Que devez-vous faire?** – Veuillez communiquer avec votre réparateur agréé le plus près de chez vous ou le concessionnaire Hino Canada pour prendre rendez-vous afin que cette importante réparation soit réalisée dans les plus brefs délais. Les correctifs seront apportés en une (1) heure SANS FRAIS de votre part.

Si vous estimatez que cet avis est inapproprié, ou que l'établissement désigné est incapable de faire effectuer ces réparations conformément à cet avis, ou que les réparations ne peuvent être effectuées dans les soixante (60) jours, vous pouvez communiquer avec le Service des garanties de Hino Motors Canada Ltée.

**Autres renseignements** – Si vous n'êtes plus propriétaire de ce véhicule et connaissez le nom et l'adresse du nouveau propriétaire, nous aimerais que vous fournissiez ces renseignements à Hino Canada en téléphonant au numéro susmentionné.

Si vous êtes le bailleur de ce véhicule, vous devez transmettre le présent avis à votre locataire dans les 10 jours ouvrables.

Cordialement,

Le service technique de Hino Motors Canada

Pour les numéros d'identification de véhicule concernés, cliquez sur le bouton qui se trouve dans la page de rappel de sécurité.